
“Ik woon tussen de fruittelers 
en zie het nut in van dit idee.”
Josette Poels-Liberg, lid van de Fruitmotor

Ik woon zelf tussen de fruittelers en zie het nut in van dit idee. Door verbinding op te zoeken 
ontstaan er initiatieven, in plaats van rivaliteit. Hoe mooi is het om een afvalproduct te ver-
werken tot iets dat meerwaarde heeft?





“Toen ze begonnen over 
biodiversiteit dacht ik: mooi! Dan 
kunnen die lelijke coniferen weg.”
Bert den Haan, fruitteler in de Betuwe

Ik ben best nuchter: toen ze begonnen over biodiversiteit en nuttige hagen, dacht ik: mooi! Dan kun-
nen die lelijke coniferen aan de rand van mijn boomgaard weg. Die staan er verplicht, ter bescher-
ming van het oppervlaktewater. Als die weg zijn, kunnen mensen de mooie bloesems weer zien.  





“Ik kom op leuke plekken, mensen 
zijn enthousiast. Zo ben ik een 
schakeltje in de keten, we doen 
het samen.”
Theo Piek, bezorger van appelcider

Ik ben altijd kweker geweest, zat in de fresia’s. Daar vond ik duurzaamheid ook al belangrijk. Ik had 
een fresia-studieclub, met zes anderen. Dan bedachten we hoe we spuiten met gif konden voorkomen. 
Bijvoorbeeld door spinnetjes in te zetten. De Fruitmotor is ook steeds bezig met oplossingen bedenken, 
dat spreekt me aan.




